



An all round protection plan that fulfils a woman's every need




03/2016

Manulife Insurance Berhad (814942-M)
16th floor, Menara Manulife, 6 Jalan Gelenggang, Damansara Heights, 50490 Kuala Lumpur
Tel: 03 - 2719 9228 / 2719 9112 Fax: 03 - 2092 2960

www.manulife.com.my

 facebook.com/ManulifeMalaysia
[#ManulifeMalaysia](https://twitter.com/ManulifeMalaysia)

Manulife Care-For-Lady
Manulife Care-For-Mum



Safeguarding women - the heart of the family

Being a woman is no simple task. Whether you're a full time mom, a successful career woman or busy balancing both, the responsibilities of a woman is endless; and sometimes at the cost of your own health and wellness.

A woman deserves the best. Especially when choosing the right plan that protects them from all concerns.

Manulife Care-For-Lady and **Manulife Care-For-Mum** are **comprehensive** protection riders for today's women, designed to offer women **greater protection** in facing **female health issues** such as breast and cervical cancer, diabetic related diseases, maternity as well as infant care benefit.

For women, having a plan that is designed to offer the right protection when needed is truly essential. The better protected you are, the more confident and secured you'll be to face the future. Both riders are attachable to a regular premium investment-linked insurance plan.

Highlights of Manulife Care-For-Lady and Manulife Care-For-Mum

1 Claimable amount up to 180% of Face Amount (FA)

Manulife Care-For-Lady and Manulife Care-For-Mum may allow you to claim up to 180% of the face amount, providing you better financial assistance to meet the cost of your treatment. Thus, you can stay focused on recovery.



Below is a sample of claim scenario:-

		Payable Amount	Remaining FA
1 st Claim	Carcinoma-in-situ	50%	100% - 50% = 50%
2 nd Claim	Surgery for Type 2 Diabetic Retinopathy	20%	50%
3 rd Claim	Osteoporotic Fracture	30%	50%
4 th Claim	Severe Rheumatoid Arthritis	30%	50%
5 th Claim	Cancer	100% - 50% = 50%	0%
Total Claim = 180%			Policy Terminates

2 Diabetic Complication Benefit

Diabetes can take limbs, kidneys and even our lives in the long run. This will inadvertently affect your lifestyle. With Manulife Care-For-Lady and Manulife Care-For-Mum, we will be able to care for you if you suffer from diabetic complications.



3 Recovery Benefit

Manulife Care-For-Lady and Manulife Care-For-Mum will take care of you from start to end. While getting over female related illnesses is just one hurdle, the recovery process needs just as much financial aid and assistance as well. And that's why we want to take care of your reconstructive surgeries and other recovery surgeries too.

4 Greater Assurance During Pregnancy

Pregnancy is the most beautiful journey towards motherhood. However, some mothers have to endure a larger number of risks carrying to term. With the Manulife Care-For-Mum, pregnant mums will be taken care of such as in pregnancy complications and pregnancy-related conditions.



5 Infant Care Benefit

Bringing life into the world is a wonderful miracle. However, due to unforeseen circumstances a new born may face obstacles towards leading a normal life. That's why the Manulife Care-For-Mum is ready to face these issues and provides the protection needed in the occasion of congenital conditions in infants.

Note: Please refer to Table of Benefits for the full list of Covered Events. Terms and conditions apply.

Table of Benefits for Manulife Care-For-Lady and Manulife Care-For-Mum

No.	Covered Events	Claimable Amount	Waiting Period from Issue/Reinstatement date of the rider, whichever is later.	Manulife Care-For-Lady	Manulife Care-For-Mum
Female-Related Illness Benefit					
1.	i. Female-Related Cancer a) Breast b) Cervix Uteri c) Uterus d) Fallopian Tube e) Vulva/Vagina f) Ovary ii. Systemic Lupus Erythematosus (SLE) with Severe Kidney Complications	100% of the face amount less the amount of benefit paid under Covered Event No. 2, 5 and 6, whichever is applicable. 1 claim only	60 days 30 days	✓ ✓	✓ ✓
2.	Carcinoma-In-Situ (CIS) i. Breast ii. Cervix Uteri iii. Uterus iv. Fallopian Tube v. Vulva/Vagina vi. Ovary	50% of the face amount 1 claim only	60 days	✓	✓
Recovery Benefit					
3.	i. Breast Lumpectomy ii. Breast Mastectomy iii. Breast Reconstructive Surgery iv. Surgical Removal of Female Reproductive Organ due to Cancer v. Facial Reconstructive Surgery Due to Accident vi. Skin Grafting due to Burns or Skin Cancer vii. Severe Rheumatoid Arthritis viii. Osteoporotic Fracture	30% of the face amount Max 2 claims in total and only 1 claim per Covered Event.	60 days	✓	✓

No.	Covered Events	Claimable Amount	Waiting Period from Issue/Reinstatement date of the rider, whichever is later.	Manulife Care-For-Lady	Manulife Care-For-Mum
Diabetic Complication Benefit					
4.	i. Surgery for Type 2 Diabetic Retinopathy ii. Limb Amputation due to Type 2 Diabetic Complications iii. Severe Diabetic Nephropathy resulting in Kidney Failure	20% of the face amount 1 claim only	60 days	✓	✓
Maternity Protection Benefit					
5.	Pregnancy Complications Benefit i. Death of Insured due to Pregnancy or Childbirth Complications ii. Late Miscarriage (18 th to 28 th week of pregnancy) iii. Death of Foetus (29 th week of pregnancy onwards) iv. Death of Child (within 30 days of birth) v. Disseminated Intravascular Coagulation (DIC) vi. Ectopic Pregnancy vii. Molar Pregnancy viii. Eclampsia	50% of the face amount 1 claim only	1 year	N/A	✓
6.	Infant Care Benefit i. Down's Syndrome ii. Cleft Palate iii. Spina Bifida iv. Tetralogy of Fallot v. Ventricular Septal Defect vi. Atrial Septal Defect	50% of the face amount 1 claim only This claim is limited to 1 infant only.	1 year	N/A	✓

Note:

- A survival period of 30 days is applicable if the Insured is diagnosed with Female-Related Cancer and Systemic Lupus Erythematosus, (SLE) with Severe Kidney Complications or if the Insured's newborn is diagnosed with 1 of the Covered Events under Infant Care Benefit.
- The benefit amount for Covered Event 3(i) to 3(iv) is claimable within 1 year from the date of diagnosis of the applicable Covered Event under Female-Related Cancer.
- Amount claimed under Covered Event 1, 2, 5 and 6 will reduce the face amount of the rider
- Amount claimed under Covered Event 3 and 4 will not reduce the face amount of the rider
- Covered Events under Maternity Protection Benefit will cease on the policy anniversary prior to the Insured's 50th birthday.

Exclusions

Some of the events not covered by Manulife Care-For-Lady Rider and Manulife Care-For-Mum rider are:

- (a) death of the Insured (excluding Death of Insured due to Pregnancy or Childbirth Complications); or
- (b) if the Covered Event is due to a pre-existing condition at the Issue Date or any reinstatement date of this rider, whichever is later, or
- (c) if the Covered Event is caused by the donation of any of the Insured's organs; or
- (d) if the Covered Event is caused, directly or indirectly, by alcohol or substance abuse, congenital abnormalities including physical defects present from birth, attempted suicide or intentional self-inflicted injury; or
- (e) for any Disability suffered by the Insured or any medical procedure undergone by the Insured as a result of an Accident due to provoked assault; or
- (f) if the Covered Event is due to participation in any hazardous pursuits, such as, but not limited to, mountaineering, scuba diving, hang gliding, racing on horse or wheels, etc; or
- (g) if the pregnancy results from fertility treatment, including in-vitro fertilization for benefits under Maternity Protection Benefit; or
- (h) for any miscarriage or death of the Insured, foetus and child resulting from an abortion, unless it is medically necessary and legally accepted; or
- (i) for any elective termination of pregnancy other than for medical reasons for benefits under Maternity Protection Benefit; or
- (j) if the insured undergo any elective surgery, cosmetic or plastic surgery (excluding plastic Surgery of the breast defined under Breast Reconstructive Surgery).

Please note that the list of exclusions is not exhaustive and that waiting periods may apply. You are advised to refer to the policy contract for full details of exclusions.

Important Notes

1. This brochure is for general information only and is not to be construed as a contract of insurance. The precise terms, conditions, definitions and exclusions of this plan are specified in the policy contract issued by Manulife Insurance Berhad. Terms and conditions apply.
2. You should satisfy yourself that this rider will best serve your needs and that the premium payable under the policy contract is an amount you can afford.
3. The cost of insurance for these riders are not guaranteed and Manulife Insurance Berhad reserves the right to revise the cost of insurance (excluding Goods and Services Tax) by giving ninety (90) days prior written notice to change. The cost of insurance will vary depending on attained age. Should the face amount of this provision be reduced due to claim, the Insurance Charge will continue to be levied based on the prevailing face amount prior to the first (1st) claim. Below is a sample of standard rate cost of insurance, inclusive of Goods and Services Tax (per RM1,000 face amount) for a female.

Rider	20 years (next birthday)	30 years (next birthday)	40 years (next birthday)
Manulife Care-For-Lady	RM0.45	RM1.95	RM6.65
Manulife Care-For-Mum	RM2.00	RM10.53	RM9.66

4. Please note that a life insurance policy is a long term commitment and as such it is not advisable to hold the policy for a short period of time in view of the high initial cost.
5. You are also advised to refer to the sample policy contract for details of the important health insurance features of the plan that you intend to purchase. To find out more about the basics of health insurance, please refer to the consumer education booklet on medical and health insurance available at most branches of insurance and takaful companies or contact your Professional Manulife Advisor. You may also log on to www.insuranceinfo.com.my for more information.
6. You are given a "Free-Look Period" of fifteen (15) days to review the suitability of your newly purchased insurance plan after delivery of the policy contract. If the basic policy of the Investment-Linked Insurance plan to which this rider is attached, is cancelled within the "Free-Look Period", the unallocated premium of the basic policy, value of units that have been allocated (if any) at unit price at the next valuation date as well as any insurance charge and policy fee that have been deducted, less any medical expenses which may have been incurred will be refunded to you and this Policy shall be cancelled.
7. Please be aware that there may be implications that will affect your health insurance application if you are switching from one type of health plan from another insurer to a Manulife Insurance Berhad plan that offers similar benefits.

8. The premium and/or policy charges, whichever applicable, may be subject to Goods and Services Tax (GST) and any other taxes that may be introduced by the Government of Malaysia from time to time, at the prevailing rate. Manulife Insurance Berhad reserves the right to collect from you an amount equivalent to the taxes payable for the premium and/or policy charges, whichever applicable.

Your obligation to pay GST and other applicable taxes shall form part of the Terms and Conditions in your insurance policy.

9. In the event of any discrepancy between the English, Bahasa Malaysia and Chinese versions, the English version shall prevail.

10. This plan is underwritten by Manulife Insurance Berhad (814942-M), a company licensed under the Financial Services Act 2013 and regulated by Bank Negara Malaysia. It is located at 16th floor, Menara Manulife, 6, Jalan Gelenggang, Damansara Heights, 50490 Kuala Lumpur.



Act Now!

Find out more by calling our Customer Care at

1-300-13-2323

or get in touch with your
Professional Manulife Advisor today

 **Manulife**

Pelan perlindungan menyeluruh yang memenuhi keperluan setiap wanita



Manulife Care-For-Lady
Manulife Care-For-Mum

Melindungi wanita – teras keluarga

Tidak mudah sebenarnya menjadi wanita. Sama ada anda seorang suri rumah, wanita berkerjaya atau sibuk mengimbangi kedua-dua, tanggungjawab seorang wanita tiada penghujung, dan kadang kala sehingga terabai kesihatan dan kesejahteraan anda.

Setiap wanita berhak mendapat yang terbaik. Lebih-lebih lagi apabila memilih pelan yang sesuai untuk melindungi mereka daripada semua kebimbangan mereka.

Rider-rider **Manulife Care-For-Lady** dan **Manulife Care-For-Mum** adalah rider perlindungan **menyeluruh** bagi wanita hari ini, direka untuk memberi wanita **perlindungan yang lebih** apabila bersemuka dengan **masalah-masalah kesihatan wanita** seperti manfaat kanser payudara dan serviks, penyakit-penyakit berkaitan diabetes, materniti serta manfaat penjagaan bayi.

Bagi wanita, sememangnya amat penting mempunyai pelan yang direka untuk menyediakan perlindungan yang sesuai apabila perlu. Anda akan berasa lebih yakin dan selamat untuk menghadapi masa hadapan jika anda dilindungi dengan lebih baik. Kedua-dua rider digandingkan dengan pelan insurans berkaitan pelaburan premium tetap.



Kelebihan-kelebihan Manulife Care-for-Lady dan Manulife Care-for-Mum

1 Jumlah tuntutan sehingga 180% Nilai Muka

Manulife Care-For-Lady dan Manulife Care-For-Mum membolehkan anda membuat tuntutan sehingga 180% nilai muka, lantas memberi anda bantuan kewangan yang lebih bagi keperluan kos rawatan anda. Ini membolehkan anda beri lebih perhatian kepada pemulihan anda.



Contoh senario tuntutan seperti di bawah:

		Boleh dituntut	Baki Nilai Muka
Tuntutan 1	Karsinoma-in-situ	50%	100% - 50% = 50%
Tuntutan 2	Pembedahan bagi Retinopati Diabetes Jenis 2	20%	50%
Tuntutan 3	Keretakan Osteoporosis	30%	50%
Tuntutan 4	Arthritis Rheumatoid Teruk	30%	50%
Tuntutan 5	Kanser	100% - 50% = 50%	0%
Jumlah Tuntutan = 180%			Polisi Tamat

2 Manfaat Komplikasi Diabetes

Diabetes boleh menuntut anggota, buah pinggang dan nyawa anda dalam jangka masa panjang. Lama-kelamaan, diabetes juga akan menjejaskan gaya hidup anda dan melalui Manulife Care-For-Lady dan Manulife Care-For-Mum, kami boleh menjaga anda jika anda menderita akibat komplikasi diabetes.



3 Manfaat Pemulihan

Manulife Care-For-Lady dan Manulife Care-For-Mum akan menjaga anda daripada awal hingga ke akhir. Sedangkan mengatasi penyakit-penyakit wanita hanya satu rintangan, proses pemulihan juga memerlukan banyak bantuan dan sokongan kewangan. Kerana itulah kami ingin menguruskan pembayaran pembedahan pembentukan semula dan pembedahan pemulihan anda yang lain.

4 Jaminan Lebih Besar Semasa Hamil

Waktu hamil adalah tempoh paling indah menjadi seorang ibu. Namun, sesetengah ibu terpaksa melalui risiko yang lebih besar untuk membawa kandungan ke tempoh matang. Biarpun begitu, dengan Manulife Care-For-Mum, ibu-ibu hamil akan diberi penjagaan apabila melalui komplikasi kehamilan atau kesukaran semasa hamil.



5 Manfaat Penjagaan Bayi

Melahirkan seorang bayi adalah satu keajaiban. Namun, akibat situasi-situasi yang tidak dirancang, bayi yang baru lahir mungkin perlu melalui pelbagai rintangan untuk mendapatkan kehidupan normal. Oleh itu, Manulife Care-for-Mum sedia untuk bersemuka dengan isu-isu tersebut dan menyediakan perlindungan yang diperlukan sekiranya bayi anda mempunyai keadaan kongenital.

Nota: Sila rujuk kepada Jadual Manfaat untuk butiran penuh Peristiwa Yang Dilindungi. Terma dan syarat diguna pakai.

Jadual Manfaat bagi Manulife Care-For-Lady dan Manulife Care-For-Mum

No.	Peristiwa Yang Dilindungi	Jumlah Manfaat Yang Boleh Dituntut	Tempoh Menunggu dari Tarikh Keluaran/Pengembalian Semula, yang mana kemudian.	Manulife Care-For-Lady	Manulife Care-For-Mum
Manfaat Penyakit Berkaitan Wanita					
1.	i. Kanser Berkaitan Wanita	100% nilai muka ditolak	60 hari	✓	✓
	a) Payudara b) Uteri Serviks c) Rahim d) Tiub Falopio e) Vulva/Faraj f) Ovari	jumlah manfaat yang dibayar bagi Peristiwa yang Dilindungi no. 2,5 dan 6, yang mana berkenaan			
2.	ii. Lupus Eritematosus Sistemik (SLE) dengan Komplikasi Buah Pinggang Yang Teruk	1 tuntutan sahaja	30 hari		
	Karsinoma-in-situ (CIS)	50% nilai muka	60 hari	✓	✓
i. Payudara ii. Uteri Serviks iii. Rahim iv. Tiub Falopio v. Vulva/Faraj vi. Ovari	1 tuntutan sahaja				
Manfaat Pemulihan					
3.	i. Lumpektomi Payudara ii. Mastektomi Payudara iii. Pembedahan Pembentukan Semula Payudara	30% nilai muka	60 hari	✓	✓
	iv. Pembedahan Pembuangan Organ Pembiasaan Wanita Akibat Kanser v. Pembedahan Pembentukan Semula Wajah Akibat Kemalangan vi. Graf Kulit Akibat Kebakaran atau Kanser Kulit vii. Arthritis Rheumatoid Teruk viii. Keretakan Osteoporosis	Keseluruhan maksima 2 tuntutan dan hanya 1 tuntutan untuk setiap Peristiwa yang Dilindungi.			

No.	Peristiwa Yang Dilindungi	Jumlah Manfaat Yang Boleh Dituntut	Tempoh Menunggu dari Tarikh Keluaran/Pengembalian Semula, yang mana kemudian.	Manulife Care-For-Lady	Manulife Care-For-Mum
Manfaat Komplikasi Diabetes					
4.	i. Pembedahan bagi Retinopati Diabetes Jenis 2	20% nilai muka	60 hari	✓	✓
	ii. Amputasi anggota badan akibat Komplikasi Diabetes Jenis 2	1 tuntutan sahaja			
	iii. Nefropati Diabetes Teruk menyebabkan Kegagalan Buah Pinggang				
Manfaat Perlindungan Materniti					
5.	Manfaat Komplikasi Kehamilan		1 tahun	Tiada	✓
	i. Kematian Orang yang Diinsuranskan akibat Kehamilan atau Komplikasi Bersalin ii. Keguguran Lewat (Kehamilan minggu ke 18 hingga 28) iii. Kematian Fetus (Kehamilan minggu ke 29 dan ke atas) iv. Kematian anak (dalam tempoh 30 hari selepas lahir) v. Koagulasi Intravaskular Tersebar vi. Kandungan Ektopik vii. Kandungan Molar viii. Eklampsia	50% nilai muka 1 tuntutan sahaja			
6.	Manfaat Penjagaan Bayi	50% nilai muka	1 tahun	Tiada	✓
	i. Sindrom Down ii. Lelangit Sumbing iii. Spina Bifida iv. Tetralogi Fallot v. Kecacatan Septum Ventrikel vi. Kecacatan Septum Atrium	1 tuntutan sahaja Tuntutan ini terhad kepada 1 bayi sahaja			

Nota:

- 'Tempoh Kewujudan' selama 30 hari akan dikenakan sekiranya Orang yang Diinsuranskan disahkan menghadapi Kanser Wanita dan Lupus Eritematosus Sistemik(SLE) dengan Komplikasi Buah Pinggang yang Teruk, atau jika bayi baru lahir Orang yang Diinsuranskan disahkan menghadapi salah satu keadaan di bawah Manfaat Penjagaan Bayi.
- Jumlah manfaat untuk Peristiwa yang Dilindungi 3 (i) hingga 3(iv) boleh dituntut dalam masa 1 tahun dari tarikh diagnosis untuk Peristiwa yang Dilindungi di bawah Kanser Berkaitan Wanita.
- Jumlah yang dituntut bagi Peristiwa yang Dilindungi 1, 2, 5 dan 6 akan mengurangkan nilai muka rider.
- Jumlah yang dituntut bagi Peristiwa yang Dilindungi 3 dan 4 tidak akan mengurangkan nilai muka rider.
- Peristiwa yang Dilindungi bagi Perlindungan Materniti akan ditamatkan menjelang ulang tahun polisi sebelum harijadi ke-50 Orang yang Diinsuranskan.

Pengecualian

Antara peristiwa-peristiwa yang tidak dilindungi oleh Manulife Care-For-Lady dan Manulife Care-For-Mum termasuk:

- kematian Orang yang Diinsuranskan (kecuali Kematian akibat Komplikasi Kehamilan atau Bersalin); atau
- sekiranya Peristiwa Yang Dilindungi adalah akibat penyakit yang sedia ada pada Tarikh Keluaran atau mana-mana Tarikh Pengembalian Semula rider ini, mana-mana yang kemudian; atau
- sekiranya Peristiwa Yang Dilindungi disebabkan oleh pendermaan sebarang organ oleh Orang yang Diinsuranskan; atau
- sekiranya Peristiwa Yang Dilindungi disebabkan, secara langsung atau tidak, oleh alkohol atau penggunaan dadah, keabnormalan bawaan termasuk kecacatan fizikal sejak lahir, percubaan membunuh diri atau mencederakan diri sendiri dengan sengaja; atau
- sebarang Hilang Upaya pada Orang yang Diinsuranskan atau sebarang prosedur perubatan yang dilalui oleh Orang yang Diinsuranskan akibat Kemalangan kerana serangan yang diprovokasi; atau
- sekiranya Peristiwa Yang Dilindungi disebabkan oleh sebarang kegiatan berbahaya, seperti, tetapi tidak terhad kepada, mendaki gunung, menyelam skuba, meluncur angin, berlumba kuda atau kenderaan, dan sebagainya; atau
- sekiranya kehamilan adalah hasil rawatan kesuburan, termasuk persenyawaan in-vitro, bagi manfaat-manfaat Perlindungan Materniti; atau
- bagi sebarang keguguran kandungan atau kematian Orang yang Diinsuranskan, fetus atau anak akibat pembuangan kandungan, melainkan atas sebab perubatan dan sah dari segi undang-undang; atau
- bagi sebarang pembuangan kandungan elektif bukan atas sebab perubatan bagi manfaat-manfaat Perlindungan Materniti; atau
- sekiranya Orang yang Diinsuranskan melalui sebarang pembedahan elektif, pembedahan kosmetik atau plastik.

Senarai pengecualian tidak menyeluruh dan tertakluk kepada tempoh tangguh. Anda dinasihatkan untuk merujuk kepada kontrak polisi bagi maklumat penuh pengecualian.

Nota Penting

- Risalah ini bertujuan untuk memberi maklumat am sahaja dan tidak boleh dianggap sebagai kontrak insurans. Terma, syarat, definisi dan pengecualian yang tepat pelan ini termaktub dalam kontrak polisi yang diterbitkan oleh Manulife Insurance Berhad. Tertakluk kepada terma dan syarat.
- Anda harus yakin yang rider ini memenuhi keperluan anda dan premium yang perlu dibayar di bawah kontrak polisi ini adalah jumlah yang mampu anda bayar.
- Kos insurans bagi rider-rider ini tidak dijamin dan Manulife Insurance Berhad mempunyai hak untuk menukar kos insurans (tidak termasuk Cukai Barangan dan Perkhidmatan) dengan memberi notis bertulis sembilan puluh (90) hari sebelum perubahan dilakukan. Kos insurans akan berubah berdasarkan umur yang dicapai. Sekiranya nilai muka peruntukan ini telah dikurangkan akibat tuntutan, Caj Insurans akan tetap dikenakan berdasarkan jumlah nilai muka sebelum tuntutan pertama. Contoh kadar asas kos insurans, termasuk Cukai Barangan dan Perkhidmatan (bagi setiap RM 1,000 nilai muka) bagi wanita adalah seperti di bawah.

Rider	20 tahun (harijadi akan datang)	30 tahun (harijadi akan datang)	40 tahun (harijadi akan datang)
Manulife Care-For-Lady	RM0.45	RM1.95	RM6.65
Manulife Care-For-Mum	RM2.00	RM10.53	RM9.66

- Polisi insurans hayat adalah satu komitmen jangka panjang. Anda tidak digalakkan untuk memegang polisi ini bagi jangka yang pendek memandangkan ia mempunyai kos permulaan yang tinggi.
- Anda juga dinasihatkan untuk merujuk kepada sampel kontrak polisi bagi butiran-butiran ciri-ciri penting pelan insurans kesihatan yang ingin anda beli. Untuk mengetahui lebih banyak tentang asas insurans kesihatan, sila rujuk kepada buku pengetahuan pengguna insurans perubatan dan kesihatan yang boleh didapati di kebanyakan cawangan syarikat insurans dan takaful atau hubungi Penasihat Manulife Profesional anda. Anda juga boleh melayari www.insuranceinfo.com.my untuk maklumat lanjut.
- Anda diberi "Tempoh Percubaan Percuma" selama lima belas (15) hari untuk memastikan kesesuaian pelan insurans yang dibeli selepas kontrak polisi diserahkan. Jika polisi asas pelan Insurans Berkaitan Pelaburan bagi rider ini dibatalkan dalam "Tempoh Percubaan Percuma", premium polisi asas yang tidak diperuntukkan, nilai unit yang telah diperuntukkan (jika ada) pada harga seunit di tarikh penilaian seterusnya serta sebarang caj insurans dan yuran polisi yang telah ditolak, ditolak sebarang perbelanjaan perubatan yang telah dituntut, akan dipulangkan kepada anda dan Polisi ini akan dibatalkan.
- Permohonan insurans kesihatan anda mungkin akan terjejas sekiranya anda sedang bertukar daripada pelan insurans kesihatan syarikat insurans lain kepada pelan Manulife Insurance Berhad yang menawarkan manfaat-manfaat yang serupa.

8. Premium dan/atau caj polisi, yang mana berkenaan, mungkin tertakluk kepada Cukai Barangan dan Perkhidmatan (GST) dan mana-mana cukai yang diperkenalkan oleh Kerajaan Malaysia dari semasa ke semasa, pada kadar yang ditetapkan. Manulife Insurance Berhad berhak untuk menuntut daripada anda jumlah yang setara dengan cukai yang perlu dibayar bagi premium dan/atau caj polisi, yang mana berkenaan.

Kewajipan anda untuk membayar GST dan cukai-cukai lain yang berkenaan akan termaktub dalam Terma dan Syarat polisi insurans anda.

9. Jika terdapat percanggahan antara versi Bahasa Inggeris, Bahasa Melayu dan Bahasa Cina, versi Bahasa Inggeris akan digunakan.
10. Pelan ini ditaja jamin oleh Manulife Insurance Berhad (814942-M), sebuah syarikat yang didaftarkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan dikawal oleh Bank Negara Malaysia. Syarikat ini terletak di Tingkat 16, Menara Manulife, 6, Jalan Gelenggang, Damansara Heights, 50490 Kuala Lumpur.

Bertindaklah Sekarang!

Ketahui lebih lanjut dengan menghubungi Perkhidmatan Pelanggan kami di

1-300-13-2323

atau hubungi Penasihat Manulife profesional anda hari ini!



满足女性每项需求、为女性提供全面保障的保险计划。



Manulife Care-For-Lady
Manulife Care-For-Mum



身为家庭的核心人物， 女性应懂得关爱自己

做女人绝不简单。无论是全职妈咪、成功的事业女性、或是忙于兼顾两者，女性的责任都是无穷无尽的；有时候甚至还得为自己的身心健康付出代价。

女性要享有妥善的照顾，无非就是为自己慎选一份专属的健康保障，关注自己在各方面事项获得完善保障，免除后顾之忧。

Manulife Care-for-Lady和**Manulife Care-for-Mum**附加利益保单将为今日的女性提供**面面俱到**的健康保障，它具备女性**必备的保障**项目范围，包括乳癌与子宫颈癌等**妇科病**、糖尿相关疾病等，同时也包含女性特殊期保障如生育风险，分娩及初生婴儿缺陷等利益。

对女性而言，能拥有一份专为迎合自己的需求而提供全面保障的保险计划是无比理想的事。当您获得越周全的保障，在面对未来时就越有信心兼有安全感。这两项惠益均可附加于现售的定缴保费投资联结计划。

Manulife Care-for-Lady 和 Manulife Care-for-Mum 重点一览

1 可索偿数额高达投保额(FA)的180%

Manulife Care-for-Lady 和 Manulife Care-for-Mum可让您索偿总数高达投保额之180%，为您提供更高的财务援助，您便可专注寻求治疗和期待康复。



以下为索偿情况范例:-

		支付额	剩余投保额
第1次索偿	原位癌	50%	100% - 50% = 50%
第2次索偿	第2类型糖尿病 视网膜病变手术	20%	50%
第3次索偿	骨质疏松性骨折	30%	50%
第4次索偿	严重风湿性 关节炎	30%	50%
第5次索偿	癌症	100% - 50% = 50%	0%
总索偿率 = 180%			保单终止

2 糖尿病并发症利益

糖尿病的长期祸害包括损坏四肢与肾脏，有者甚至危及性命。这其中肯定将影响您的生活作息。然而，有了Manulife Care-for-Lady 和Manulife Care-for-Mum，我们就能在您罹患糖尿病并发症时及时提供援助。



3 康复利益

Manulife Care-for-Lady 和 Manulife Care-for-Mum将有始至终地照顾您。当您跨过妇科病这道关口之后，康复的过程仍需要如其的财务支援和帮助。这就是为何我们确保在重建手术及其他康复手术方面也相併为您提供照顾。

4 怀孕时期享有更高保障

怀孕期是您即将当任母亲之前的一段最美好过程。但是，准妈咪却往往必须面对许多妊娠风险。有了Manulife-Care-for-Mum，当怀孕时罹患孕期并发症及妊娠相关病况时都将获得保障。



5 育婴惠益

迎接小生命的诞生的确是了不起的奇迹。然而，由于种种不可预知的情况，新生儿却可能会因先天性不健全而须面对一些生活障碍。这就是为什么Manulife Care-for-Mum已准备好要面对这些问题，当您的初生宝宝患有先天性缺陷时为您提供保障。

注：请参考有关保障项目的整体列表。须符合条件和规则。

Manulife Care-For-Lady和 Manulife Care-For-Mum利益表

序	保障项目	支付的利益保额	从附加利益保单发出/复保日期算起的等待期，视何者为后。	Manulife Care-For-Lady	Manulife Care-For-Mum
妇科相关疾病利益					
1.	i. 妇科癌症 a) 乳癌 b) 子宫颈癌 c) 子宫癌 d) 输卵管癌 e) 外阴/阴道癌 f) 卵巢癌	投保额的100%，扣除已依据第2、5及6项支付的利益保额，视何者适用。	60天	✓	✓
	ii. 含严重肾脏并发症的全身性红斑狼疮	只限索偿一(1)次	30天		
2.	原位癌 (CIS) i. 乳癌 ii. 子宫颈癌 iii. 子宫癌 iv. 输卵管癌 v. 外阴/阴道癌 vi. 卵巢癌	投保额的50% 只限索偿一(1)次	60天	✓	✓
康复利益					
3.	i. 乳房肿块切除手术 ii. 乳房切除手术 iii. 乳房重建手术 iv. 患癌女性生殖器官的切除手术 v. 意外后的脸部整形手术 vi. 烧伤或患皮肤癌后的皮肤移植 vii. 严重风湿性关节炎 viii. 骨质疏松性骨折	投保额的30% 各项目只限索偿一(1)次，可索偿多达两(2)项	60天	✓	✓

序	保障项目	支付的利益保额	从附加利益保单发出/复保日期算起的等待期，视何者为后。	Manulife Care-For-Lady	Manulife Care-For-Mum
糖尿病并发症利益					
4.	i. 第2类型糖尿病视网膜病变手术 ii. 第2类型糖尿病并发症引发截肢 iii. 严重的糖尿病导致肾脏衰竭	投保额的20% 只限索偿一(1)次	60天	✓	✓
分娩保障利益					
5.	孕期并发症利益 i. 因怀孕或分娩并发症而导致受保人死亡 ii. 末期流产(怀孕的第18至28个星期) iii. 胎死腹中(怀孕的第29个星期起) iv. 婴儿夭折(出生后30内) v. 弥散性血管内凝血(DIC) vi. 宫外孕 vii. 葡萄胎 viii. 子痫	投保额的50% 只限索偿一(1)次	1年	N/A	✓
6.	育婴利益 i. 唐氏综合症 ii. 腭裂 iii. 脊柱裂 iv. 法洛氏四联症 v. 心室中隔缺损 vi. 心房中隔缺损	投保额的50% 仅限一个婴儿	1年	N/A	✓

注:

- 30天的存活期适用于当受保人被诊断罹患妇科癌症及含严重肾脏并发症的全身性红斑狼疮(SLE)，或当受保人的初生宝宝被诊断罹患育婴利益范围内的其中一种受保病况时。
- 受保事项3(i)至3(iv)可于被诊断罹患女性癌症涵盖事故后的一(1)年之内提出索偿。
- 依据利益1、2、5和6索偿一笔保额后，此附加利益保单的投保额将会减低。
- 依据利益3和4索偿一笔保额后，此附加利益保单的投保额则不会减低。
- 随着受保人达50岁生日之后，当保单届满周年时，分娩保障利益将告终止。

除外条款

以下为Manulife Care-For-Lady及Manulife Care-For-Mum附加惠益的部分不受保事项:

- (a) 受保人不幸身亡(除非死于怀孕或分娩时的并发症); 或
- (b) 受保事项是基于该附加惠益之发出日期或任何复保日期(视何者为后)时已存的病况; 或
- (c) 受保事项是因为受保人捐献任何器官而引起; 或
- (d) 受保事项是直接或间接因酗酒或滥用药物、先天性畸形, 包括诞生时已存在的身体缺陷、自杀不遂或蓄意自残造成受伤等所导致; 或
- (e) 因挑衅而引起的攻击所造成的意外导致受保人蒙受任何残障或接受任何医疗程序; 或
- (f) 受保事项是基于参加任何高危活动, 包括唯不局限于登山、水肺潜水、悬挂式滑翔、赛马或赛车等所导致; 或
- (g) 在享有分娩保障惠益时怀孕是因由助育疗程, 包括体外人工受孕以达至怀孕; 或
- (h) 因堕胎而导致任何流产或受保人、胎儿及婴儿不幸身亡, 除非是有医疗需要或法律允许的堕胎; 或
- (i) 在享有分娩保障惠益时选择性终止妊娠, 除了基于医疗原因; 或
- (j) 受保人接受任何选择性手术、美容或整容外科手术。

敬请留意, 以上除外条款恕未能一一尽录, 且须符合期限约束。欲知有关规则与条件之详情, 请参阅保单契约。

重要提醒

1. 此份宣传册只提供一般资讯, 不可被视为保险契约之一部分。有关此计划之详细条件与规则、定义与除外条款, 均注明于Manulife Insurance Berhad所发出的保单内。须符合条件与规则。
2. 您应确保此附加惠益保单能有效满足您的需求, 同时负担得起应缴之保费, 并因此感到满意。
3. 保险费率不受保证, Manulife Insurance Berhad有权调整费率(不包括消费税), 唯将事先给予九十(90)天书面通知。适用之保费率胥视已达年龄而定。若因理赔而导致投保额被减低, 其后所征收之保险费仍以理赔前之保额计算。下表为标准女性风险保费率, 其中包括消费税(每RM1,000投保额)举例:

附加惠益保单	20岁 (下一个生日)	30岁 (下一个生日)	40岁 (下一个生日)
Manulife Care-For-Lady	RM0.45	RM1.95	RM6.65
Manulife Care-For-Mum	RM2.00	RM10.53	RM9.66

4. 敬请留意, 购买人寿保险是一项长期承诺。由于起始成本偏高, 我们并不鼓励您短期性持有这份保单。
5. 请参阅保单契约样本, 以了解有意购买的健康保险之重要细节。欲知关于健康保险的更多基本事项, 请参阅特为消费者准备之医疗与健康保险教育手册, 可向大部分保险公司或回教保险公司分行索取, 或联络您的专业代理顾问。您亦可登录网站 www.insuranceinfo.com.my 获取更多详情。
6. 您可在保单契约送达日期算起的十五(15)天免费审阅期内审查新购买保单之适合性。若您在此期限内交还此附加利益保单所附属的基本投资联结保险计划保单, 公司将悉数退还未配置之基本保单保费, 按下一个评估日期之单位价计算已配置(若有)的帐户值, 以及已扣除的任何保险收费和保单费用(扣除任何医药检查费), 该保单亦就此取消。
7. 若您打算把别家保险公司的其中一种健康保险转换成提供类似保益的保险计划, 某些牵连情况可能影响您提出的健康保险申请, 务必垂注。

8. 保费及/或保单收费（视何者适用）均可能须缴付消费税(GST)及其他马来西亚政府所实施的任何税务，并按现行费率计算。MIB有权向你征收相关税务，并予以缴纳。缴付税款之义务将构成您签购保单的条件与规则之一部分。
9. 英文、马来文及中文版本之间若有任何出入，应以英文原版为准。
10. 此保单乃由Manulife Insurance Berhad (814942-M) 承保。这家公司持有根据2013年金融服务法令颁发的执照，并受马来西亚国家银行管制。其营业地址处于16th Floor, Menara Manulife, 6, Jalan Gelanggang, Damansara Heights, 50490 Kuala Lumpur。



马上行动!

即日就拨电予我们的客户服务中心

1-300-13-2323

或联络您的专业Manulife代理顾问，
以了解更多详情!

About Manulife Malaysia

Manulife Insurance Berhad, a wholly owned subsidiary of Manulife Holdings Berhad, is a member of Canada-based Manulife Financial Corporation. Manulife Insurance Berhad currently serves the needs of more than 290,000 policyholders.

Through its subsidiary companies, the Manulife Group offers an innovative range of financial protection and wealth management products and services to meet different customer needs.

Manulife Holdings Berhad has been listed on the Main Board of Bursa Malaysia since 1984. As at 31 December 2015, assets under management were over RM7.8 billion.

Mengenai Manulife Malaysia

Manulife Insurance Berhad, sebuah subsidiari milik penuh Manulife Holdings Berhad adalah ahli Manulife Financial Corporation yang berbas di Kanada. Manulife Insurance Berhad kini memberi khidmat kepada lebih daripada 290,000 pemegang polisi.

Melalui syarikat-syarikat subsidiarinya, Manulife Group menawarkan produk dan perkhidmatan perlindungan kewangan dan pengurusan harta yang inovatif bagi memenuhi pelbagai keperluan pelanggan.

Manulife Holdings Berhad telah disenaraikan di Papan Utama Bursa Malaysia sejak tahun 1984. Pada 31 Disember 2015, aset dalam pengurusan bernilai lebih RM7.8 bilion.

Manulife Malaysia简介

Manulife Insurance Berhad乃Manulife Holdings Berhad独资拥有的子公司，它是总部设在加拿大的宏利金融机构成员之一。Manulife Insurance Berhad目前为超过29万名保单持有人提供服务。

Manulife集团通过其子公司，提供一系列革新的财务保障与财富管理产品与服务，以迎合不同顾客之需求。

Manulife Holdings Berhad自1984年起在马来西亚股票交易所主板挂牌上市。截至2015年12月31日止，它掌管的总资产超过78亿令吉。

About Manulife

Manulife is a leading Canada-based financial services group with principal operations in Asia, Canada and the United States. We operate as John Hancock in the U.S. and as Manulife in other parts of the world. We provide strong, reliable, trustworthy and forward-thinking solutions for our customers' significant financial decisions. Our international network of employees, agents and distribution partners offers financial protection and wealth management products and services to millions of clients. We also provide asset management services to institutional customers. Funds under management by Manulife and its subsidiaries were approximately CAD\$935 billion (US\$676 billion) as at December 31, 2015.

Mengenai Manulife

Manulife adalah sebuah kumpulan perkhidmatan kewangan unggul yang berbas di Kanada dengan operasi-operasi utama di Asia, Kanada dan Amerika Syarikat. Kami beroperasi sebagai John Hancock di Amerika Syarikat dan sebagai Manulife di negara-negara lain. Kami menyediakan penyelesaian-penyelesaian yang maju, kukuh, berwibawa dan boleh dipercayai bagi rancangan-rancangan kewangan penting para pelanggan kami. Rangkaian antarabangsa pekerja, ejen dan rakan kongsi edaran kami menawarkan produk-produk dan perkhidmatan perlindungan kewangan dan pengurusan harta kepada berjuta-juta pelanggan. Kami juga menyediakan perkhidmatan pengurusan aset kepada pelanggan-pelanggan institusi. Dana-dana di bawah Manulife dan subsidiari-subsidiarinya bernilai lebih kurang CAD\$935 bilion (AS\$676 bilion) pada 31 Disember 2015.

Manulife简介

Manulife乃首屈一指的金融服务集团，总部坐落在加拿大，主要业务范围遍布亚洲、加拿大和美国。我们在美国是以鸿国的名称营运，而在世界上其他地区则以Manulife的名称营运。我们提供坚固强稳、忠实可靠、值得信赖和高瞻远瞩的解决方案，帮助我们的客户作出重大的财务决策。我们拥有经由公司雇员、代理顾问、以及营销伙伴所组成的国际人脉网络，为数以百万计的客户提供财务保障与财富管理产品和服务。我们也为企业团体客户提供资产管理服务。截至2015年12月31日止，Manulife及其子公司所掌管的基金总值大约为9,350亿元（6,760亿美元）。

